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Geachte leden van de Maatschappelijke Adviesraad Barendrecht, 
 
Wij ontvingen uw ongevraagde adviezen voor de voorjaarsnota met de brief van 11 juli 2024 en voor de 
begroting met de brief van 8 oktober 2024. Fijn dat u zo betrokken bent en hierin actief mee wilt denken 
en adviseren.  
 
Uw adviezen met betrekking tot de voorjaarsnota bespraken wij eerder in de collegevergadering. Door 
de uitval van wethouder De Hoop is de brief met onze reactie niet eerder naar u verzonden.  
Op 5 november bespraken we uw adviezen met betrekking tot de begroting.  
Het college heeft weloverwogen de begroting opgesteld. Puntsgewijs zullen we ingaan op uw 
uitgebrachte adviezen: 
 

Ongevraagd advies voorjaarsnota 
Het college heeft de punten die u met het advies in de voorjaarsnota benadrukte, meegenomen in de 
nadere uitwerking van de begroting.  

 Het college heeft een impactanalyse gemaakt waarin de consequenties van de besparingen zijn 
verwerkt.  

 Er is een handboek Sociaal Domein opgesteld welke inzicht geeft in de mate van wettelijke 
verplichting en beleidsvrijheid met betrekking tot uitvoer van taken. Ook hierin is beschreven welke 
consequenties het heeft wanneer deze taken door bezuinigingen niet uitgevoerd worden.  

 Het college zocht zeker naar besparingsmogelijkheden in mogelijke overlap van taken en 
activiteiten. Daar waar er sprake is of lijkt te zijn van overlap, wordt bekeken op welke manier dit 
efficiënter ingericht kan worden en een besparing kan opleveren. 

 Het college houdt van transparantie en de begroting zal, zodra deze definitief is vastgesteld, gedeeld 
worden als begroting in één oogopslag in de gemeenterubriek van De Schakel. 



  

 
 
 
 

 

  

 

 

Daarnaast benoemt u een aantal specifieke besparingsmogelijkheden die naar uw inzien meer negatieve 
consequenties kunnen hebben. U benoemt uw zorgen op de volgende punten: 

- Onderhoud klinker- tegelverharding 
Bij meldingen over klinker- en tegelverharding, wordt bekeken welke locatie het betreft en of het een 
doorgaande of veel gebruikte route is of niet. Dit betekent dat niet alle meldingen direct opgepakt 
zullen worden. Vooral meldingen op minder gebruikte routes, zullen meer gecombineerd opgepakt 
worden. Er wordt gekeken naar een meer efficiëntere manier om dit onderhoud te verrichten. 
Veiligheid in de openbare ruimte blijft een speerpunt van beleid. 

- Re-integratietrajecten en aanvullend preventief pakket CJG 
Het college heeft oog voor de belasting van de wijkteammedewerkers wanneer meer taken door hen 
zelf uitgevoerd gaan worden. Het zelf uitvoeren van taken kan betekenen dat er extra personeel nodig 
is. In de impactanalyse is afgewogen welke besparing dit oplevert tegenover de extra inzet die 
noodzakelijk is. Specialistisch preventieve taken blijven belegd bij deskundigen van onder andere het 
CJG.  

- KijkopWelzijn 
Het college voert gesprekken met Kijk op Welzijn om gezamenlijk tot een goede invulling van taken te 
komen. Dit om overlap in taken te voorkomen, duidelijkheid te geven in de uit te voeren taken  en hier 
op te kunnen sturen. 

 

Ongevraagd advies begroting 
Op de aandachtspunten die u meegeeft in uw ongevraagde advies op de begroting, kunnen wij het 
volgende met u delen: 

- Met betrekking tot Gebundelde uitkeringen (BUIG) 
De vragen die u stelt zijn financieel-technische vragen. De opbouw van de BUIG-cijfers betreft de 
verhouding tussen de rijksuitkering en de werkelijke kosten die de gemeente maakt voor 
bijstandsuitkeringen. Het genoemde plan van aanpak om instroom te beperken en uitstroom te 
bevorderen is nog in ontwikkeling. Uw suggestie om naast de kwantitatieve doelstellingen ook te kijken 
naar maatschappelijke effecten wordt zeer gewaardeerd en zal meegenomen worden zodra het plan 
verder uitgewerkt wordt. We zullen u op dat moment benaderen voor verder advies. 
 

- Aangaande de re-integratietrajecten 
Het college streeft een integrale aanpak na binnen het sociaal domein. We zijn ons bewust van de 
specifieke kennis en vaardigheden die nodig is om inwoners te begeleiden naar werk. Uw advies om de 
wijkteams goed voor te bereiden, te zorgen voor een goede overdracht en een goede begeleiding te 
bieden, nemen we van harte aan. 
 

- Minimabeleid (minimapolis) 
Het besluit om de minimapolis af te schaffen is genomen om de beschikbare middelen efficiënter en 
gerichter in te kunnen zetten. Het college wil juist gerichter ondersteuning bieden aan de inwoners die 
dat het meeste nodig hebben. Op 11 november zal de adviesraad inhoudelijk verder worden bijgepraat 
door de behandelend ambtenaar. Na een inhoudelijke toelichting kan gezamenlijk gesproken worden 
over de zorgen die u als adviesraad hierover heeft.   



 
 

 

- Beleidsvoornemen m.b.t. kwetsbare groepen 
Iedere inwoner die hulp nodig heeft, moet terecht kunnen bij de gemeente voor passende 
ondersteuning. Hierbij zal er in het bijzonder aandacht zijn voor kwetsbare groepen, zoals inwoners met 
een laag inkomen, mensen met gezondheidsproblemen of een beperking en inwoners met een grote 
afstand tot de arbeidsmarkt. 
Het is zeker niet de bedoeling dat kwetsbare inwoners het kind van de rekening worden. Het college wil 
met het afschaffen van generieke regelingen zoals een minimapolis, een beter inzicht krijgen in de 
zorgbehoeften van de inwoners. Dit stelt het college in staat de beschikbare middelen gerichter in te 
zetten en de juiste ondersteuning te bieden aan degenen die deze het meest nodig hebben. 
 

Hoogachtend, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Barendrecht, 
 
de secretaris,      de burgemeester, 
 
 
 
 
 
L. van Zanten MSc     drs. R.E. Schneider 
 


